

STYRELSEMÖTE

Onsdagen den 24 april. Plan 3.

Närvarande: Stina Freland, Selma Elhachimi, Axel Gustafsson, Robert Capaldi, Jenny Edsvik, Tilda Herrlin

#1 Mötet öppnas

Ordförande öppnar mötet 12:00

#2 Runda med uppdatering kring vad som hänt sen senast i utskotten och styrelseposterna

Ordförande har varit på ledningsgruppsmöte och ordföranderåd. A-baren planerar slutfesten samt pub nästa torsdag. Evenutskottet tar in anmälningar till nationalmuseum. Vice ordförande har börjat förbereda inköp av overaller. CL motsatte sig att A har en svart overall så en ny omröstning kommer att utlysas. Färgen på overallerna kommer att redovisas på vårmötet. Kassör har ordnat så att arkipelagos intäkter förts över på utskottets konto.

#3 Bemärkelsekommittén

Bemärkelsekommittén har haft möte med kassören vilken budget denna ska ha. Kassör och ordförande kommer att ha ett möte hur mycket pengar som kan avvaras till bemärkelsekommittén.

#4 Vårmöte

- Vårmötet kommer att hållas den 15:e maj kl 17 i en av de mindre föreläsningssalarna i amöban alternativt på plan 6. Sektionen bjuder på mat.
- Stadgeändringar. Dessa ska presenteras 5 dagar innan mötet. Stadgeändringarna innebär bl.a. förändrad styrelsestruktur.
- Motioner samlas in genom ett googleformulär.

#5 Kommande/pågående aktiviteter

- Valborgspubbrundan 28 april
- A-bar 2 maj
- Slutfest 29 maj
-

#6 Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet kl 12:45

